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- Hvilke aktiviteter har rådene 
lavet i 2016 og hvad er lagt i 
støbeskeen for 2017? 

2016

Generalforsamling med oplæg omkring 
fundraising med mange deltagere.

Deltog i Mælkefestival og Karlsgårdedag. Rådet 
drog mange erfaringer, som de vil bruge til 
forbedringer her i 2017.

Afviklet foredrag med Søren Østergaard i 
samarbejde med Idrætsrådet.

Deltaget i arbejdsgruppe omkring lysfesten

2017

Generalforsamling med oplæg omkring hvad 
Varde Kommune intentioner med 
foreningsrådene – her kom der ingen deltagere.

Vil deltage i Middelalderfesten, Karlsgårdedagen 
og Mælkefestivalen.

Skal deltage i mediehåndteringskursus

- Flere af rådene har i 2016 
arbejdet med udviklingsplaner. 
Hvad er status og hvilke 
erfaringer har rådene gjort sig i 
processen?  

 

Arbejdet med udviklingsplan i samarbejdet med 
Lene Holm Poulsen og Jørgen Nielbæk. 
Foreningsrådet ønsker at ændre navn til 
Fællesråd. Har fået udarbejdet en pjece, som 
blev uddelt. Er på vej til at gå i luften med 
RUBAN.

Når de sidste ting falder på plads, vil rådet i 
gang med at markedsføre det nye navn og 
visionen evt. ved brug af Facebook, nyhedsbrev 
o.s.v.

Rådet mangler at politikerne definerer hvad det 
er rådet skal arbejde med, da man jo her i 
Varde Kommune går direkte til politikerne. Det 
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er svært at fortælle andre foreninger, hvad det 
er de mangler, når man ikke selv helt ved hvad 
man kan/må bruges til. Fællesrådet tror dog 
stadig på at rådene er en god ide.

- Hvordan bliver tilskuddet fra 
kommunen brugt? 

Lysfest, hvor rådet havde bevilget 10.000 kr. 
blev alligevel ikke til noget i den form den var 
tiltænkt.

Der er bestilt surf bannere, som 
medlemsforeninger kan låne når de har 
forskellige arrangementer, hvor de gerne vil 
reklamere for Varde Kommune.

Rådet har bevilget et tilskud til den store 
spejderlandslejr i Sønderborg, hvor spejderne 
bl.a. vil bygge en kopi af Blåvand Fyr, som 
blikfang.

Vil forsøge at få et kursus op at stå omkring 
krisehåndtering voksen – voksen imellem.

Tilskud til Middelalderfest

- Kommunens budget for 2018 
har udgangspunkt i anlægsstop 
og byt for nyt på driftssiden. 
Hvilke muligheder/udfordringer 
ser rådene ved kommunens 
budgettiltag? 

Kommunen skal spare og vil derfor gerne 
inspireres til den kommende budget.

Rådet må meget gerne indsende ideer til 
udvalget.

Evt.  


